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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
 

Από το πρακτικό της  7ης/2017 Τακτικής  συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 73 

 
ΘΕΜΑ: Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος Εργαζομένων στο Κέντρο Φιλοξενίας 

Προσφύγων Σκαραμαγκά. 

 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 10
η
 του μήνα Απριλίου του έτους 2017 ημέρα της 

εβδομάδας Μ. Δευτέρα   και ώρα 20:30 συνήλθε σε τακτική  συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν 

της με αριθ. πρωτ 9150/06-04-2017, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου που επιδόθηκε σε 

κάθε μέλος στις 06-04-2017 και στον κ. Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και 

δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών 

βρέθηκαν παρόντα  τριάντα  (30) ήτοι: 

 

Π α ρ ό ν τ ε ς 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    

2 Ν. Καραγιάννης  11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη   

  

3. Ν. Δαουάχερ  Απών 12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη  

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

 

4. Κ. Σταθάς  Απών 13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη   31. Ι. Κέντρης  

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός  32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού   15. Π. Κουβαράς   24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής  

7. Κ.Βορέας 16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου  

25.Β. Καρατζαφέρης 

Απών 

 

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος   

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά    

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

Μεταβολές:  

Α) Πριν τη συζήτηση του 1
ου

  θέµατος ο Πρόεδρος εισηγήθηκε για την εκτός ηµερησίας διάταξης συζήτηση των   

εξής θεμάτων ως κατεπείγοντα:1. Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος επιτροπής κατοίκων στην 

περιοχή Γρηγορούσας.  2. Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος Εργαζομένων στο Κέντρο Φιλοξενίας 

Προσφύγων Σκαραμαγκά. 3. Έγκριση όρων και σύναψης Προγραμματικής Σύμβασης μεταξύ του Ελληνικού 

Δημοσίου – Υπουργείου Πολιτισμού & Αθλητισμού – Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού και του Δήμου 

Χαϊδαρίου, για την υλοποίηση της πράξης «Αντικατάσταση συνθετικού χλοοτάπητα και εργασίες συντήρησης 

στο Δημοτικό Γήπεδο  ΤΑΚΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΗΣ του Δήμου Χαϊδαρίου». 4. Έγκριση διενέργειας 

δημοπρασίας και έγκριση μελέτης του έργου: «Αντικατάσταση συνθετικού χλοοτάπητα και εργασίες συντήρησης 

στο Δημοτικό Γήπεδο  ΤΑΚΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΗΣ του Δήμου Χαϊδαρίου». 5. Λήψη απόφασης για παραμονή 

μισθωτών κενωθέντων περιπτέρων πέραν της λήξης της μίσθωσης και μέχρις ότου ολοκληρωθεί η διαδικασία 

παραχώρησης αυτών σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 76 του Ν. 4257/2014» 

Το Δημοτικό Συμβούλιο- ομόφωνα-εγκρίνει την ένταξη των θεμάτων , τα  οποία  και θα αποτελέσουν  το 1ο, 

2ο,  10ο , 11ο  & 12ο θέμα της ημερησίας διάταξης (Ν. 3852/2010 άρθρο 67 παρ.7). 

Β) Μετά από πρόταση του Προέδρου αποσύρονται-ομόφωνα – το 1
ο
 , 2

ο
 , 3

ο
  & 7

ο
  θέμα της ημερησίας 

διάταξης. 

 



Προσελεύσεις- Αποχωρήσεις :  

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Ι. Κέντρης αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν τη ψήφιση του 2
ου

  (πλέον) 

θέματος της ημερησίας διάταξης. 

Η  Δημοτική Σύμβουλος κ. Ε. Τοκατλίδη προσήλθε στην συνεδρίαση πριν τη ψήφιση του 3
ου

   (πλέον) θέματος 

της ημερήσιας διάταξης, η οποία αποχώρησε κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 9
ου

  (πλέον) θέματος και 

προσήλθε στη συνεδρίαση πριν τη ψήφιση του 10
ου

  θέματος της  ημερήσιας διάταξης. 

Η  Δημοτική Σύμβουλος Α. Σκαμπά, αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν τη ψήφιση του 3
ου

  (πλέον) θέματος 

της ημερησίας διάταξης. 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Δ. Τσατσαμπάς αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν τη ψήφιση του 3
ου

  (πλέον) 

θέματος της ημερησίας διάταξης. 

 

Ο κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, εισηγούμενος το 1
ο
  (πλέον ) θέμα ημερησίας διάταξης, έθεσε 

υπόψη των μελών το αίτημα των Εργαζομένων στο Κέντρο Φιλοξενίας Προσφύγων Σκαραμαγκά. και 

απηύθυνε  το λόγο σε Εκπρόσωπο των εργαζομένων, όπου αφού ανέπτυξε και προφορικά το κείμενο του 

αιτήματος κατέληξε: ζητάμε την ανανέωση-παράταση των συμβάσεων με πλήρη εργασιακά 

δικαιώματα, διεκδικούμε περισσότερο και μόνιμο προσωπικό για όλες τις δομές, για όσο διαρκεί το 

προσφυγικό, με αξιοπρεπείς συνθήκες εργασίας. 
 

Ακολούθως ο Πρόεδρος απηύθυνε τον λόγο στους παριστάμενους Δημοτικούς Συμβούλους, για να 

τοποθετηθούν επί του  ανωτέρω αιτήματος.  

Οι παρατηρήσεις, θέσεις και προτάσεις των Δημοτικών Συμβούλων καθώς και του κ. Δημάρχου κατά την 

διάρκεια της συνεδρίασης, καταγράφονται αναλυτικά  στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

Κατά τη διάρκεια της συζήτησης ο Επικεφαλής κ. Η. Δρούλιας της δημοτικής παράταξης «Όραμα 

Δημιουργίας» τόνισε: θα έπρεπε οι συμβάσεις να είναι διετείς ή τριετείς  και όχι οκτάμηνες, αλλά ο Δήμος δεν 

μπορεί να πάρει  απόφαση «ευχολόγιο» είναι λανθασμένη η διαδικασία. Γι΄αυτό το λόγο εμείς καταψηφίζουμε.    

 

Μετά το πέρας της αναφερόμενης διαδικασίας, ο κ. Πρόεδρος, κάλεσε τα μέλη του Σώματος να αποφασίσουν 

σχετικά. Το Δημοτικό Συμβούλιο, 

 

κατέληξε κατά πλειοψηφία ως εξής:   

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο στηρίζει τους εργαζόμενους στη δομή φιλοξενίας προσφύγων του Σκαραμαγκά 

εκφράζει την συμπαράσταση στον δίκαιο αγώνα τους και  αποδέχεται το αίτημα τους, το οποίο έχει ως εξής: 

 

ΠΑΡΑΤΑΣΗ ή ΑΝΑΝΕΩΣΗ ΤΩΝ ΣΥΜΒΑΣΕΩΝ ΤΩΡΑ 

 
Εμείς οι εργαζόμενοι ποικίλων ειδικοτήτων του κέντρου φιλοξενίας προσφύγων στο Σκαραμαγκά, 

όπως ψυχολόγοι, κοινωνικοί λειτουργοί, εκπαιδευτικοί, διοικητικοί υπάλληλοι, υπάλληλοι γενικών 

καθηκόντων, καθαριότητας, φύλαξης και λοιπών αρμοδιοτήτων, που εργαζόμαστε στο πλαίσιο του 

κοινωφελούς προγράμματος του ΟΑΕΔ με οκτάμηνες συμβάσεις που θα αρχίσουν να λήγουν από τις 12 

Απριλίου, ζητάμε την παράτασή τους ή την ανανέωσή τους. 

Οι αντικειμενικές ανάγκες των προσφύγων, όπως ψυχολογική υποστήριξη, κοινωνική ένταξη, 

στήριξη του έργου του Υπουργείου Παιδείας στις διαδικασίες της σχολικής ένταξης των προσφυγόπουλων, 

διαμεσολάβηση με δημόσιες υπηρεσίες, προγραμματισμός για ιατρική παρακολούθηση και παράλληλη 

συνοδεία στα νοσοκομεία, αντιμετώπιση της σχολικής διαρροής, θα πάψουν να καλύπτονται επαρκώς. 

Επίσης η καθαριότητα, η συντήρηση και η φύλαξη των χώρων θα πάψουν να υφίστανται.  

Σε αυτό το οκτάμηνο εργασίας στις δομές φιλοξενίας προσφύγων οι εργαζόμενοι ανέπτυξαν τις 

απαιτούμενες δεξιότητες, ώστε να μπορούν να αντιμετωπίζουν με ευαισθησία και υπευθυνότητα το 

συγκεκριμένο ευάλωτο πληθυσμό των προσφύγων που καλούνται να μεταβούν από τον ένα πολιτισμό στον 

άλλο κάτω από συνθήκες αβεβαιότητας, έχοντας ήδη βιώσει πολλούς αποχωρισμούς, απώλειες και αλλαγές. 

Είναι χαρακτηριστική και κοινά αποδεκτή η συνεισφορά των εργαζόμενων στη ομαλή εκκίνηση και ένταξη 

των μικρών προσφύγων μαθητών στα σχολεία της πόλης. 

 Ύστερα από σκληρή προσπάθεια καταφέραμε να αποτελέσουμε σταθερό σημείο αναφοράς έως 

τώρα για τον πληθυσμό, παρά τις περίπλοκες συνθήκες εργασίας που προκύπτουν από τη φύση του 

αντικειμένου. Τίθεται, λοιπόν, το ερώτημα αν ωφελεί και ποιους η στείρα ανακύκλωση του ανθρώπινου 



δυναμικού σε μια κρίσιμη περίοδο συνεχιζόμενης εισροής προσφυγικών πληθυσμών. 

 

Η μη ανανέωση- παράταση των συμβάσεων ουσιαστικά: 

  -αποφασίζει την κατάργηση των παραπάνω υπηρεσιών 

  -εγκαταλείπει τους πρόσφυγες στο έλεος των ΜΚΟ 

  -αποδυναμώνει την κρατική παρουσία στα κέντρα φιλοξενίας 

 

Σύμφωνα με τα παραπάνω, ζητάμε την ανανέωση-παράταση των συμβάσεων με πλήρη εργασιακά 

δικαιώματα, διεκδικούμε περισσότερο και μόνιμο προσωπικό για όλες τις δομές, για όσο διαρκεί το 

προσφυγικό, με αξιοπρεπείς συνθήκες εργασίας. 

 

Επιτροπή αγώνα εργαζομένων στη δομή φιλοξενίας προσφύγων του Σκαραμαγκά 

 

      Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

                                 (Υπογραφή)     (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι 11-04-2017 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


